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17. Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga -Tensta 
2005-09-15 
 

 
Justerat 2005-09-22 
 
 
................................               ................................... 
Iris Johnsson                   Marianne Wikenbrandt   
 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Sven Larsson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Marianne Wikenbrandt (SPF) 
                                         Eva Andersson (PRO) 
 
Anmält förhinder: Lennart Söder                              
 
I tjänsten deltog xxxxxxx, adm. sekreterare på avdelningen för 
äldre och funktionshindrade. xxxxx vikarierade för xxxxxxxx 
xxxxxxxxx. 

1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes. 
 
3. Till justerare valdes Iris Johnsson och Marianne 

Wikenbrandt 
 
4. xxxxxxxxxxxxxxx, upphandlare på avd för äldre och 

funktionshindrade, kom och informerade om den planerade 
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upphandlingen av hemtjänstinsatserna kvälls- och nattetid. 
Anledningen till upphandlingen är att för få personer har 
hjälp kvälls- och nattetid att det är oekonomiskt att ha egen 
personal. 
Ärendet kommer upp i nämnden den 22 september. Det 
kommer att ställas krav på anbudsgivarna att den 
kommunala personal som idag jobbar på hemtjänsten kväll 
och natt kan få gå över till den nya enteprenören om de 
själva vill. De som inte vill det erbjuds annat jobb i 
kommunen. Krav ställs också på att enteprenören har fast 
anställd personal som har minst två års erfarenhet av yrket. 
SPR kommer att få vara med och granska 
förfrågningsunderlaget innan det kommer upp i nämnden i 
oktober. Eva Andersson, PRO och Bo Werner SPF utsågs till 
granskare. 

 
5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds 

protokoll från 05 08 16. 
 
6. Anmälan av inkomna protokoll.  

Marianne redogör kortfattat ur innehållet. 
- Rinkeby SPR 05 08 15. 

 
7. Rapporter och skrivelser. 

Bo har skrivit till stadsdelsnämnden angående 
äldreomsorgen. (Bilaga 2) 
 
Balanslistan (bilaga 1) 
Utemiljön 
- Eva har, tillsammans med Lokala handikapprådet, träffat 
Spånga företagarförenings ordförande, xxxxxxxxxxxxxx, 
angående tillgängligheten vid Spånga torg. Inget nytt 
uppkom men en vilja till samarbete fanns. 
- xxxxxxxxxxxx kommer till mötet den 13 oktober, kl. 
10.00. Inbjudan skickas även till handikapprådet och Eva 
Nilsson. 
- Iris har skrivit till stadsdelsnämnden angående att skötseln 
av buskar och träd är dåligt. Buskarna växer nästan vilt 
vilket gör tillgängligheten sämre. 
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Utbildning från stadens jurister 
Juristerna har en hektisk höst och undrar om utbildningen 
kan vänta till våren-06, och att man då samkör flera SPR i 
staden. Rådet ställer sig positivt till detta och föreslår att 
SPR i Västerortsstadsdelarna utbildas tillsammans. 
 
Matdistribution till äldre 
Birgitta har ordnat så att xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx från 
Sodhexo kommer och informerar om matdistributionen på 
mötet den 13 oktober. Denna tid passar dock inte eftersom 
xxxxxxxxxxxx kommer då. xxxxxxxx ändrar tiden. 
 

8. Information från stadsdelsnämndens sammanträde samt 
övrig information från förvaltningen. 
-På nämndmötet den 25 augusti kom det upp en remiss från 
avd för äldre och funktionshindrade angående ramavtal för 
särskilda boendeformer. Där sades det att stadsdelsnämndens 
pensionärsråd fått del av ärendet och getts möjlighet att 
inkomma med synpunkter. Då detta inte stämde kom Gunnel 
Dahlin och informerade på dagens möte. 
På nämndmötet kom också upp att det planeras att tas 
pengar från barn- och äldreomsorg för att finansiera 
Kvinnojouren. Detta opponerar sig rådet emot. 
 
-Ett ärende angående omdisponeringar på Tensta servicehus 
kommer att tas upp på nämndmötet den 22 september. Rådet 
har fått ärendet tillsänt sig men tycker att de fått för lite tid 
på sig att läsa och tycka till. 
Gunnel Dahlin kom därför till dagens möte för att svara på 
frågor ang. detta. 
Bo skriver ett yttrande gällande detta ärende. (Bilaga 3) 
 

9. Övriga frågor 
- Förslag till dagordning inför mötet med Rinkeby SPR den 
6 oktober gjordes. 
Rådet vill diskutera bil- och mopedåkning på parkvägarna i 
området samt utemiljön.  
Representant från polisen samt Mats Carinder och Gunnel 
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Dahlin bjuds in till mötet. 
 

10. Mötet avslutas. 
 
 
Bilagor 
1. Balanslista 
2. Skrivelse till nämnden angående äldreomsorgen 
3. Ytrrande angående omdisponeringar i Tensta servicehus 
 
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
 
xxxxxxxxxx 
 
 


